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PROTOKÓŁ  Nr13/08 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i 

Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Miejskiej w Golczewie  

odbytego w dniu 17 czerwca 2008 r. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji 
Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych- nieobecny radny Wiesław Kloch  
i członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska- 
nieobecny radny Piotr Gaja. 
W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz, Waldemar 
Bartniczuk zastępca burmistrza, Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, Ireneusz 
Wilk - sekretarz gminy i Kazimiera Latawiec Kierownik OPS. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1, 2, 3 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia Komisji, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji 
 

2. Omówienie spraw sesyjnych 
 

1) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Golczewo do realizacji projektu 
systemowego Program Operacyjny Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet VII 
Promocja Integracji Społecznej 

2) Projekt uchwały w sprawie odwołania kierownika Urzędu Stanu Cywilnego  
w Golczewie, 

3) Projekt uchwały w sprawie powołania kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w 
Golczewie, 

4) Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Golczewo”, 
5) Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Golczewo”. 
6) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XIII/119/08 Rady Miejskiej w 

Golczewie z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie obniżenia obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz dla 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, 

7) Projekt uchwały w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, prowadzonych 
bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, dla nauczycieli, 
którym powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach 
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin, 

8) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w gminie Golczewo, obręb nr 7 miasto 
Golczewo, działka nr 568, 

9) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Golczewa. 
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10) Projekt uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Golczewie, gminnych instytucji kultury oraz gminnych osób prawnych 
utworzonych na podstawie odrębnych ustaw za pierwsze półrocze 2008 r. i w 
latach następnych, 

11) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo na 
2008 r. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 1 Sprawy regulaminowe 
 
Przewodniczy obrad stwierdził, że w posiedzeniu udział bierze 13 członków 
komisji i komisje są władne do wydawania opinii i wniosków  
do rozpatrywanych tematów posiedzenia. 
Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek obrad, 
według którego będzie prowadzone dzisiejsze posiedzenie. 
 
Komisje nie wniosły uwag do przedstawionego porządek obrad. 
 
Komisje jednomyślnie przyjęły protokół z poprzedniej komisji. 
 
2. Omówienie spraw sesyjnych 
 
Ad 2. 1) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Golczewo do realizacji 
projektu systemowego Program Operacyjny Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet 
VII Promocja Integracji Społecznej 
 

Kazimiera Latawiec kierownik OPS w Golczewie przedstawiła projekt 
uchwały i poinformowała, że Program Operacyjny Kapitał Ludzki 2007-2013 
Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej jest współfinansowany ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego i stwarza możliwość ubiegania się  
o środki w ramach projektów systemowych do którego Gmina Golczewo 
przystąpiła wspólnie ze wszystkimi gminami w Powiecie. 
Czas trwania projektu jest to okres od dnia 1 kwietnia do 31 grudnia br.  
i będzie obejmował 8 rodzin. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie jako lider 
oraz Gminy Powiatu Kamieńskiego zamierzają realizować projekt systemowy 
pn. „Aktywizacja zawodowa i społeczna klientów instytucji pomocy społecznej”. 
Głównym celem programu jest zwiększenie aktywności zawodowej  
dla bezrobotnych umiejętność samodzielnego rozwiązywania problemów 
życiowych i odchodzenie od korzystania z pomocy społecznej i dzięki podjętym 
działaniom możliwe będzie zwiększenie kwalifikacji zawodowych i zdobycie 
umiejętności pozwalających na ponowne wejście na rynek pracy, doskonalenie 
umiejętności zawodowych i podjęcie zatrudnienia, zwiększenie motywacji  
do działania i zaufania we własne siły, zwiększenie umiejętności 
komunikacyjnych uczestników projektu. 
Poinformowała, że w ramach projektu wyposażono stanowisko pracy  
w niezbędny sprzęt oraz zatrudniono pracownika, który będzie koordynował 
prace z nim związane. 
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Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, czy do obsługi 8 rodzin potrzebny 
jest zakup sprzętu biurowego i zatrudnienie dodatkowej osoby. 
Kierownik OPS poinformowała, że nie będzie to tylko obsługa, dodatkowo będą 
prowadzone szkolenia, opieka nad dziećmi pochodzącymi z rodzin objętych 
ww. Projektem. 
 

Barbara Deszyńska, skarbnik poinformowała, że środki finansowe 
przeznaczone na ten cel pochodzą z zewnątrz. Program będzie trwał przez 
okres 5 lat i będzie się rozwijał. Gminy mogą samodzielnie kreować na jaki cel 
zostaną przeznaczone środki finansowe lecz konieczne jest jednak 
przestrzeganie zasad zawartych w porozumieniu. 
 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że Program został 
narzucony i jest daleki od doskonałości i w związku z tym, iż będzie 
obowiązywał przez najbliższe 5 lat należy wspólnie z Powiatem i innymi 
Gminami wypracować stanowisko odnośnie podziału środków finansowych. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad. 2. 2) Projekt uchwały w sprawie odwołania kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Golczewie. 
 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że Pani Kazimiera Pakuła-Szczęsna dotychczasowy kierownik 
Urzędu Stanu Cywilnego po 30 latach pracy złożyła wniosek o rozwiązanie 
stosunku pracy z dniem 30 czerwca 2008 r. w związku z przejściem  
na emeryturę. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 2. 3) Projekt uchwały w sprawie powołania kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Golczewie. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że Pani Edyta Elżbieta Biernat została wyłoniona w drodze 
konkursu na stanowisko kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Golczewie.  
 
Radna Beata Pastryk zapytała ile osób zgłosiło się do konkursu? 
 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy powiedział, że do konkursu zgłosiły się 
dwie osoby tj. Pani Edyta Biernat i Pani Magdalena Zając, poinformował, że 
obie panie spełniły określone wymogi lecz dokonując wyboru wzięto pod uwagę 
doświadczenie Pani Biernat. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 2.4 Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy 
Golczewo”. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że zgodnie z uchwałą nr XIII/123/08 Rady Miejskiej  
w Golczewie z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 
dla Gminy Golczewo” Kapituła Honorowa na swym posiedzeniu rozpatrzyła 
złożone wnioski o nadanie pośmiertnie dla Pana Janusza Piotra Domańskiego 
tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”. 

Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Kapituły Honorowej 
poinformował, że Kapituła Honorowa w dniu 4 czerwca br. rozpatrzyła wniosek 
złożony przez Burmistrza Golczewa i wyłoniła kandydata o nadanie 
pośmiertnie tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo” dla Pana Janusza Piotra 
Domańskiego. 
Kserokopia opinii Kapituły Honorowej stanowi załącznik nr 7 do protokołu 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu 
 
Ad. 2.5) Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony  
dla Gminy Golczewo”. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że zgodnie z uchwałą nr XIII/123/08 Rady Miejskiej  
w Golczewie z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 
dla Gminy Golczewo”. Kapituła Honorowa na swym posiedzeniu rozpatrzyła 
złożone wnioski o nadanie tytułu, wyróżnienia dla Pana Józefa Statkiewicza. 
 

Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Kapituły Honorowej 
poinformował, że Kapituła w dniu 4 czerwca br. po rozpatrzeniu wniosku 
złożonego przez Burmistrza wyłoniła kandydata o nadanie dla Pana Józefa 
Statkiewicza tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”. 
Kserokopia opinii Kapituły Honorowej stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
 

Ad. 2.6). Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XIII/119/08 Rady 
Miejskiej w Golczewie z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie obniżenia 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych  
i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami  
albo na ich rzecz dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze. 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że w dniu 28 marca br. Rada Miejska w Golczewie podjęła 
uchwałę w sprawie połączenia w zespół niektórych szkół i przedszkola 
funkcjonujących na terenie gminy Golczewo i w związku z tym nastąpiła 
zmiana struktury zatrudnienia osób pełniących stanowiska kierownicze, 
natomiast w dniu 29 kwietnia br. została podjęta uchwała Rady Miejskiej w 
Golczewie w sprawie obniżenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio  
z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz dla nauczycieli, którym 
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powierzono stanowiska kierownicze. Poinformował, że procedura uchwalania 
tego aktu prawnego wymagała uzyskania opinii Kuratora. 
W związku z tym Gmina w dniu 10 kwietnia br. wystąpiła z odpowiednim 
wnioskiem do Kuratorium, lecz mimo zapewnień telefonicznych  
nie otrzymaliśmy z Kuratorium wymaganej opinii do dnia sesji. 
Sekretarz przeprosił za zaistniałą sytuację i poinformował, że główną 
przyczyną braku opinii były zmiany organizacyjne połączone ze sprawami 
kadrowymi dodał, że według uzyskanych informacji nasze pismo utknęło  
u radcy prawnego w Kuratorium. Poinformował, że Gmina doszła  
do porozumienia z pracownikami Wojewody, że ww. uchwała nie zostanie 
uchylona w trybie nadzoru, lecz przez organ własny. 

Radna Barbara Madej, zwróciła uwagę, aby w przyszłości unikać takich 
sytuacji i Gmina powinna wcześniej przygotować potrzebne dokumenty,  
aby nie było potrzeby dwukrotnego podejmowania tych samych uchwał, 
ponieważ wyborcy patrzą na ręce radnych i śmieją się z nich, że uchwalają 
buble. 
Burmistrz powiedział, że przyjmuje krytykę i postara się, aby takie sytuacje się 
więcej nie powtórzyły. 

Radny Antoni Opowicz podtrzymał wypowiedź Radnej Barbary Madej  
i powiedział, że nic nie stało na przeszkodzie aby ww. uchwałę podjąć na 
kolejnej sesji już po otrzymaniu opinii Kuratora. 

Radna Beata Pastryk zapytała, czy radni w takiej sytuacji powinni 
głosować, zapytała również, dlaczego wprowadzono radnych w błąd? 

Burmistrz powiedział, że przedkładając projekt uchwały na ostatniej 
sesji uznaliśmy, że „tak będzie lepiej”. 

Sekretarz powiedział, że nie chcieliśmy wprowadzać radnych w błąd, 
brak opinii był przyczyną zwłoki związaną ze zmianami organizacyjno-
kadrowymi w Kuratorium ponadto dodał, ze wielokrotnie w tej sprawie 
prowadził rozmowy telefoniczne i miał zapewnienie Kuratorium, że opinia 
zostanie przesłana. 
Kserokopia pisma nr KO-III-11-/35/DZ/08 z dnia 16 maja 2008 r. 
Kuratorium Oświaty w Szczecinie stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
 

Ad. 2. 7) Projekt uchwały w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 
prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, 
dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących 
w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że zgodnie z ustawą Karta Nauczyciela, Gmina zasięgnęła 
opinii organu sprawującego nadzór pedagogiczny w sprawie obniżenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli wykonujących swoje obowiązki 
w ramach stosunku pracy. 
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Poinformował, że obniżenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  
do poziomu określonego w projekcie uchwały nie stanowi zagrożenia dla 
prawidłowego funkcjonowania placówek oświatowych na terenie Gminy 
Golczewo dodał, że zakres obowiązków dyrektorów i wicedyrektorów  
w szkołach obejmuje nie tylko prowadzenie zajęć, ale także sprawy kierowania, 
zarządzania i administrowania zasobami kadrowymi i majątkowymi. 
Sekretarz stwierdzi, że omawiany projekt uchwały dostosuje stan prawny  
i faktyczny do stanu, jaki będzie obowiązywał od dnia 1 września 2008 r.  
w odniesieniu do liczby uczniów i rodzajów szkół prowadzonych przez Gminę 
Golczewo. 
Pismo nr KO-III-110/47/08 z dnia 13 czerwca 2008 r. Kuratorium Oświaty 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu 
 

Ad. 2. 8) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w gminie Golczewo, 
obręb nr 7 miasto Golczewo działka nr 568. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że ww. działka położona jest w bezpośrednim sąsiedztwie drogi 
wojewódzkiej Golczewo-Nowogard i obszar ww. działki przylega do zabudowań 
gospodarczych i budynków mieszkalnych byłego zakładu utylizacyjnego. 
Poinformował, że przeznaczenie terenu objętego miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego pod przemysł w obrębie wymienionej działki 
przedstawionej w załączniku graficznym, którą nabyła firma z kapitałem 
zagranicznym stworzy możliwość utworzenia nowych miejsc pracy. 
Radny Grzegorz Dyksy zwrócił uwagę na złe oznaczenie działki  
w przedłożonym załączniku graficznym. 
Burmistrz poinformował, że na sesji przekaże radnym właściwe oznaczenia 
działki. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu 
 

Ad. 2.9) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Golczewa. 

Radny Mieczysław Perużyński przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że dotychczasowe wynagrodzenie burmistrza Golczewa 
ustalone zostało uchwałą nr III/13/06 Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 29 
grudnia 2006 r. uwzględniając przepisy rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 
2 sierpnia 2005 r. w sprawie zasad wynagradzania pracowników 
samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin. Poinformował, że obecny 
projekt uchwały ma za zadanie dostosowane do obowiązującego stanu 
prawnego regulującego powyższe zagadnienia. Powiedział, że dotychczasowe 
wynagrodzenie Burmistrza wynosi 8.503,60 zł, na które składa się 
wynagrodzenie zasadnicze, dodatek za wysługę lat, dodatek funkcyjny  
i dodatek specjalny stwierdził, iż obecnie na podstawie obowiązującego 
rozporządzenia podstawa wynagrodzenia i wysokość dodatku funkcyjnego są 
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najniższe w tabeli przewidzianej przez Ministerstwo, w związku z tym 
proponuje jej podwyższenie. 
 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy powiedział, że dodatek specjalny wynosi 
od 20-40 % i stwierdził, że jeżeli Rada zamierza podwyższyć wynagrodzenie 
wówczas należy zastanowić się nad kwotą brutto i do tej kwoty zostaną 
zastosowane wewnętrzne wyliczenia. 
 

Radna Danuta Bednarz uważa, że wynagrodzenie burmistrza winno 
zostać w tej samej wysokości, ponieważ inni burmistrzowie mają niższe. 

 
Radna Beata Pastryk uważa, że wysokość wynagrodzenia winna być 

zbliżona do innych gmin i zależna od zasobności gminy. 
 

Radny Lech Ferdynus stwierdził, że Burmistrz Golczewa zasługuje  
na podwyżkę wynagrodzenia, ponieważ przez okres 1,5 roku pracował rzetelnie 
i uważa, że należy to docenić i zaproponować kwotę, która nie przekraczała by 
skali podatkowej. 
 

Radny Antoni Opowicz stwierdził, że jesteśmy małą gminą i obecnie 
wynagrodzenie jest na właściwym poziomie. Powiedział, że wynagrodzenie 
burmistrza zostało wyznaczone wysokością poborów poprzedniego Burmistrza 
Janusza Domańskiego, który wypracował je przez wiele lat swojej pracy dodał, 
że Radni wówczas bardzo ostrożnie podchodzili do jego wysokości i uważa, ze 
na początku kadencji Rada obecnemu burmistrzowi przyznała jednak za 
wysokie wynagrodzenie. 
 

Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady uważa, że 
burmistrz powinien otrzymać podwyżkę zgodnie z obowiązującym 
rozporządzeniem z uwagi na to, że dla porównania dług gminy w 2006 r. 
wynosił 40% a w roku 2007 zmalał do 29%, ponadto utrzymany jest również 
porządek w Gminie. 
 

Radna Danuta Bednarz uważa, że uzasadnienie do uchwały winno 
zawierać więcej szczegółów w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia. 

Ireneusz Wilk, sekretarz odpowiedział, że Rada ustala jego wysokość, 
wskazane jest natomiast Rozporządzenie Rady Ministrów, do którego należy 
się dostosować. 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, ze po 
przekroczeniu pewnej kwoty składkowania od pozostałej kwoty potrącany jest 
tylko podatek bez składek ZUS. 

Radny Grzegorz Dyksy zapytał, jaką kwotę wynagrodzenia otrzymuje 
Burmistrz po wszystkich odliczeniach. 

Burmistrz odpowiedział, że ok. 5.200,00 zł 
 
Radny Antoni Opowicz złożył wniosek:  
„O utrzymanie wynagrodzenia w dotychczasowej wysokości” 
 
Radny Mieczysław Perużyński złożył wniosek:  
„Czy jest wola podwyższenia wynagrodzenia Burmistrzowi Golczewa”. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie pierwszy wniosek złożony 

przez radnego Antoniego Opowicza „O utrzymanie wynagrodzenia w 
dotychczasowej wysokości” 
 

W wyniku głosowania członkowie wszystkich komisji 4 głosami „za”, 4 
głosami „przeciw”, przy 3 głosach wstrzymujących się odpowiedziały się  
„O utrzymanie wynagrodzenia w dotychczasowej wysokości” 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że głosowanie nie rozstrzygnęło 
złożonego wniosku. 
 

Ireneusz Wilk, uzupełnił uzasadnienie do projektu uchwały  
i poinformował, że zasadnym jest, aby jakakolwiek uchwała w tej kwestii 
została podjęta, nie mówiąc o kwocie, ponieważ w podjętej wcześniej uchwale  
i w obecnie przedłożonym projekcie uchwały występuje różnica w wysłudze lat, 
w związku z tym podjęcie uchwały jest niezbędne. w sytuacji,  
gdy wynagrodzenie zostanie utrzymane w tej samej wysokości mimo tego 
składniki wynagrodzenia będą w innej wysokości. 
 

Radny Mieczysław Perużyński prosił o dodanie do złożonego przez niego 
wniosku słów „ do kwoty 8.500,00 zł brutto” 
 
Przewodniczący obrad radny Grzegorz Dyksy następnie poddał pod głosowanie 
wniosek Radnego Mieczysława Peruzyńskiego: „Czy jest wola podwyższenia 
wynagrodzenia Burmistrzowi Golczewa do kwoty 8.500,00 zł brutto”. 

Sekretarz poinformował, że szczegółowa symulacja płacy  
do zaproponowanej kwoty zostanie przedstawiona Radzie na najbliższej sesji. 
 
W wyniku głosowania członkowie Komisji 12 głosami za odpowiedziały się za 
wynagrodzeniem Burmistrzowi Golczewa do kwoty 8.500,00 zł brutto. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 2. 10) Projekt uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Golczewie, gminnych instytucji kultury oraz gminnych osób 
prawnych utworzonych na podstawie odrębnych ustaw za pierwsze półrocze 
2008 r. i w latach następnych. 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały  
i poinformował, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych, zarząd jednostki 
samorządu terytorialnego w terminie do dnia 31 sierpnia przedstawia organowi 
stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego i regionalnej izbie 
obrachunkowej informację o przebiegu wykonania planu finansowego  
za I półrocze danego roku jednostek zaliczanych do podsektora 
samorządowego. Poinformowała, że jest to uchwała porządkowa i dodała, że  
w ubiegłym miesiącu została podjęta uchwała w sprawie informacji  
z wykonania budżetu, przedłożony projekt uchwały dotyczy informacji  
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z wykonania planu finansowego jednostek w skład których wchodzi SP ZOZ, 
Biblioteka Publiczna oraz inne gminne osoby prawne. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu 
 
Ad. 2. 11) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 
Golczewo na 2008 r. 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały  
i poinformowała, że zmiany w planie wydatków budżetu Gminy Golczewo 
dotyczą przesunięcia oraz zwiększenia środków finansowych na zadania 
inwestycyjne planowane do realizacji w bieżącym roku.  Poinformowała, że 
zgodnie ze złożonymi sprawozdaniami za  I kwartał 2008 r. nadwyżka środków 
na rachunku bankowym Gminy na dzień 31 grudnia 2007 r. wyniosła 
871.486,67 zł, kwota dotychczas wniesiona do budżetu i rozdysponowana to 
428.030,00 zł. Dodatkowe wydatki budżetu Gminy w wysokości 595.000 zł 
proponuje się przeznaczyć na zwiększenie planu wydatków związanych z 
budową kompleksu boisk przy szkole w Golczewie, realizowanych w ramach 
programu „Moje boisko Orlik 2012” o kwotę 495.000 zł oraz utwardzenie placu 
kostką brukową przed Szkołą Podstawową w Golczewie na kwotę w wysokości 
100.000 zł 
Ponadto poinformowała, że przesuwamy środki w dziale 900, inwestycja pn. 
uzbrojenie terenu w sieć wodociągowo-kanalizacyjną pod budownictwo 
jednorodzinne na Osiedlu Robotniczym w Golczewie z planowanej kwoty 
425.000,00 zł realizowane będzie za kwotę nie większą niż 255.000,00 zł. 
Poinformowała, że w wyniku przetargu kwota została obniżona o 170.000,00 zł 
zmniejszamy środki na budowę systemu kanalizacji sanitarnej o 64.000,00 zł 
na odcinku Kłęby-Golczewo a zwiększamy o 64.000,00 zł na budowę 
oczyszczalni przydomowych, kolejna zmiana dotyczy budowy boiska przy 
szkole w Wysokiej Kamieńskiej, gdzie planowana kwotę na budowę dwóch 
boisk łączymy w jedno zadanie. 
Zadanie budowa kompleksu boisk „Moje boisko- Orlik2012” z kwoty 
350.000,00 zł jako wkład własny zwiększamy środki do kwoty 845.000,00 zł. 
W chwili obecnej planowana inwestycja na ww. zadanie wraz z planowanym 
dofinansowaniem z dwóch źródeł wynosi 1.517.000,00 zł. Poinformowała, że 
Gmina Golczewo została ujęta w uchwale Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego ze wskazaniem inwestycji dotyczącej budowy boisk 
„Orlik-2012”. 

Radna Danuta Bednarz zapytała, o limity wydatków dotyczące budowy 
Centrum sportowo-kulturalnego w Wysokiej Kam. na kwotę 425.000,00 zł oraz 
na jaki cel została przeznaczona kwota 207.000,00 zł która była wyznaczona 
na budowę boiska w Wysokiej Kam. 

Skarbnik poinformowała, że powyższa kwota planowana jest na 3 lata, 
natomiast kwota w wysokości 125 tys. zł planowana na rok bieżący została 
dołączona do budowy boiska pn. „Budowa boiska przy Szkole Podstawowej w 
Wysokiej Kam.” 
 

Burmistrz uzupełnił wypowiedz Pani skarbnik i poinformował, że 
środki, które zaplanowane są na okres 3 lat w chwili obecnej przesuwamy na 
budowę boiska przy Szkole Podstawowej w Wysokiej Kam., natomiast na 
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budowę boiska wielofunkcyjnego mamy obiecane 200.000,00 zł i w roku 
przyszłym rozpoczniemy jego budowę. 
Skarbnik ponadto przedstawiła koszty planowanej budowy boisk w latach 
kolejnych. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu 
 
Ad.3 Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Tomasz Bartniczuk zgłosił następujące wnioski i zapytania: 
Wykonanie dwóch poprzecznych boisk na Sali gimnastycznej, umożliwi 
prowadzenie zajęć wychowana fizycznego dwóch klas. Zapytał z jakiego 
powodu nie podjęto jeszcze prac przy budowie boiska sportowego w Upadłych? 
Prosił o oczyszczenie kanału przy przepompowni oczyszczalni ścieków  
w Golczewie. Zapytał czy Gmina planuje remont sali w Mechowie i jak daleko 
są zaawansowane prace przy modernizacji boiska szkolnego w Golczewie. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz i poinformował: 
Rozmieszczenie boisk na sali gimnastycznej zostało już wcześniej ustalone lecz 
realizacja wniosku będzie zrealizowana w roku przyszłym po uprzednim 
zaplanowaniu środków finansowych w budżecie. W chwili obecnej nie 
rozpocznie się prac przy budowie boiska sportowego w Upadłych ze względu na 
to, że zostały już wyczerpane środki w ramach Funduszu Odnowy Obszarów 
Wiejskich. 
Poinformował, że kanał zostanie oczyszczony, natomiast budynek w którym 
znajduje się sala w Mechowie nie kwalifikuje się do remontu i zostanie 
przeznaczony do rozbiórki. Budowa boiska szkolnego jest w toku i wszystko 
wskazuje na to, że inwestycja zostanie zrealizowana. 

Radny Mieczysław Perużyński, zwrócił uwagę na prowadzoną wycinkę 
drzew przy drodze nr 106 w miejscowości Niemica, gdzie wycięto drzewo, które 
utrzymywało skarpę i nie zagrażało bezpieczeństwu ruchu. 
Złożył ponadto wniosek o regulację czasu oświetlenia ulicznego w miejscowości 
Gadom i kontrolę sygnalizatorów świetlnych na przejściu dla pieszych  
w Wysokiej Kam. ponieważ nie świecą się z jednej strony przejazdu przez 
przejście dla pieszych. Zapytał ponadto, czy radni mogą zapoznać się z 
wynikami testów gimnazjalnych? 

Radna Beata Pastryk poprosiła o oznakowanie miejscowości Strażnica  
i Książ oraz o przesunięcie znaku miejscowości Wysoka Kamieńska na teren 
przy cmentarzu. 

Burmistrz poinformował, że za wycinkę drzew odpowiedzialny jest 
Zarząd Dróg Powiatowych i dodał, ze przy remoncie drogi planuje się 
przeprofilowanie zakrętu i budowę chodnika. 
Regulacją oświetlenia ulicznego zajmuje się Zakład Usług Publicznych, 
natomiast sprawę sygnalizatorów świetlnych i przesunięcie znaku nazwy 
miejscowość Wysoka Kam. przekaże do Zarządu Dróg Powiatowych  
i w najbliższym czasie zostaną już zamontowane tablice oznaczające nazwy 
miejscowości Strażnica i Książ. 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy poinformował, że na podstawie danych 
opracowanych przez Okręgową Komisje Egzaminacyjną na 20 szkół w Powiecie 
kamieńskim Gimnazjum w Golczewie znajduje się na 6 miejscu. 
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Wyniki badań Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej stanowią załącznik nr 19  
do protokołu Komisji oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 

Radna Danuta Bednarz złożyła wniosek o poprawę wizerunku dworca 
PKP w Wysokiej Kam.-udostępnienie poczekalni lub wykonanie wiaty 
przystankowej dla podróżnych na sezon letni. 
 

Burmistrz powiedział, że w dalszym ciągu trwają uzgodnienia z PKP w 
sprawie przyjęcia budynku dworca PKP. 
 

Waldemar Bartniczuk zastępca burmistrza powiedział, że nie będzie 
dworca PKP w Wysokiej Kam., ponieważ PKP można wykorzystać na inny cel, 
lecz nikt nie jest zainteresowany. 
 

Radna Danuta Bednarz zwróciła się z prośbą o uprzątnięcie 
potłuczonego asfaltu w Wysokiej Kam., oraz zapytała do kogo należy się 
zwrócić o ustawienie tablicy miejscowości Wysoka Kam. od strony Kozielic. 

Burmistrz poinformował, że droga należy do starostwa dodał ponadto 
dodał ponadto, że na spotkaniu z Przewodniczącym Rady Powiatu omówiono 
kwestie bezpieczeństwa i złego stanu dróg w Powiecie. 
Radna Beata Pastryk złożyła wniosek o naprawę drogi do Książa. 
Burmistrz stwierdził, że Gmina naprawi jedynie odcinek o długości ok. 300m, 
ponieważ dalsza część drogi stanowi własność Nadleśnictwa Rokita 
 

Radny Lech Ferdynus zapytał, czy Burmistrz planuje zakup nagród na 
koniec roku szkolnego dla uczniów, którzy osiągnęli bardzo dobre wyniki. 
 
Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza poinformował, że Pani dyr. ZSO w 
Golczewie zwróciła się z wnioskiem o nagradzanie uczniów w związku z tym 
przewidziano nagrody burmistrza dla uczniów, którzy osiągnęli końcowy wynik 
nauczania 5,0 oraz powyżej. 
 

Radny Tomasz Wawrzyński zwrócił się z wnioskiem o naprawę dróg 
żużlowych i wykonanie mostka na przepuście oraz udostępnienie pomieszczeń 
lub też remont obecnego biura Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 
Baszkowicach. 
 

Burmistrz powiedział, że od dnia 23 czerwca br. zostaną stopniowo 
remontowane drogi żużlowe, przepust zostanie wykonany po uzyskaniu 
środków finansowych z zarządu melioracji. 

Zastępca Burmistrza powiedział, że biuro należy do Ośrodka Doradztwa 
Rolniczego w Baszkowicach, jest to biuro powiatowe, więc Gmina nie ma 
obowiązku zabezpieczenia lokalu. 

Andrzej Danieluk poinformował, że wcześniej proponował 
pomieszczenia lecz Ośrodek nie był tam zainteresowany. 

Radna Gabriela Iwaszko prosiła o zabezpieczenie spływu wód 
deszczowych z drogi w Samlinie przy budynku repatriantów oraz o 
zainteresowaniu się Panem Jackiem Prośniewskim i Panem Piotrem 
Prośniewskim- podopiecznymi Ośrodka Pomocy Społecznej, ponieważ mają 
niestety duży problem z dysponowaniem zarobionymi pieniędzmi. 
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Burmistrz odpowiedział, że spływ wody należałoby włączyć do burzówki 

lecz jej niestety nie ma. Poinformował ww. Panowie są zatrudnieni w tut. 
Gminie w ramach prac społeczno-użytkowych. 

Zastępca burmistrza poinformował, że cały ciężar problemów 
zajmowania się wszystkim nie może spadać na burmistrza, do tego celu 
powołany jest Ośrodek Pomocy Społecznej i Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie. 

Radna Wiesława Trepkowska zapytała, gdzie czy są przygotowane 
pojemniki na śmieci wielkogabarytowe, które nie mieszczą się do pojemników? 

Burmistrz odpowiedział, że przy oczyszczalni ścieków są ustawione 
kontenery na śmieci wielkogabarytowe, informacja jest podana do publicznej 
wiadomości 

Radna Gabriela Iwaszko zapytała, jak w chwili obecnej przedstawia się 
sprawa przekształcenia gruntów pod budowę elektrowni wiatrowych? 

Burmistrz poinformował, że spółka „Power 4ALL-Golczewo” zwróciła się 
do Gminy z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 
opracowania Planu Miejscowego Zagospodarowania Przestrzennego lecz na 
dzień dzisiejszy dopełniła jeszcze określonych warunków. 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy poinformował, że ww. Spółka w swym 
wniosku wskazała działki jako pełny obszar i z uwagi na to, że elektrownie 
wiatrowe wraz ze swą stopą są budowlami w kształcie słupów w związku z tym 
istnieje potrzeba wydzielenia odpowiednich części działek. W chwili obecnej 
Gmina oczekuje na konkretne propozycje Spółki  

Radny Grzegorz Dyksy dodał, że  Spółka winna posiadać akt własności 
lub umowy dzierżawy na wymieniony obszar. 

Radna Danuta Bednarz zapytała, kiedy zostaną przeznaczone  
do sprzedaży działki przy zbiorniku retencyjnym w Wysokiej Kam., ponieważ 
jest duże zainteresowanie ich nabyciem? 
Burmistrz odpowiedział, że w roku bieżącym po wykonaniu uzbrojenia terenu. 
 
Ad. 4 Zakończenie obrad: 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał 
zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej w Golczewie. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała:            Przewodniczył: 
 

Inspektor       Przewodniczący Komisji 
Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Ochrony Środowiska 
 
Danuta Krupa          Grzegorz Dysky 

 


